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Generalitat, es donava una nova data per a 
Finici de les obres de la segona escola de 
primària: la segona quinzena de setembre. 
Aquesta era la conclusió d'una reunió a 
l'Ajuntament en què va participar el depar-
tament d'Educació. La trobada va acabar 
amb polèmica. F,l grup municipal de CiU va 
denunciar que l'inici de les obres s'havia en-
darrerit perqué l'Ajuntament havia entregat 
un document amb retard. 

A finals de mes, s'inciaven els actes de la 
Festa Major amb l'aplec de Sant Simple. El 
pare de Termita va reunir prop de 1.700 per-
sones durant el cap de setmana del 21 i 22 de 
juliol. El sopar popular de dissabte i l'aplec 
diumenge, d'on va sobresortir la bailada de 
la colla de gitanes de Santa Eulàlia, van en-
cetar la Festa Major. 

Pocs dies després, l'alcalde de Santa Eulàlia, 
Enric Barbany era nomenat president de la 
Mancomunitat de la Vali del Tenes. 

En esports, l'equip Fustes Bau-Vila s'en-
duia la sisena edició del Torneig de Fútbol 
Sala Pro Seleccions Catalanes que va orga-
nitzar el CoMectiu Olla a Pressió (COP). Dies 
després, un equip de Santa Eulàlia guanyava 
el primer torneig de volei-platja que pro-
movía el Punt Jove. A finals de juliol, el Club 

Pati Santa Eulàlia tancava la temporada 
amb el Festival d'estiu. Un pavelló pie a ves-
sar va seguir l'atractiu espectacle que van 
oferir la cinquantena de patinadores de l'en-
titat i els convidats del festival. 

Festa Major 

Els últims dies de juliol Santa Eulàlia va ce-
lebrar la Festa Major d'Estiu. La música i el 
ball van ser els protagonistes de les caluro-
ses nits. A la Festa Jove, que es va organitzar 
al Pavelló, es va presentar la nova web jove. 
Un dels plats forts de la Festa Major va ser, 
com sempre, el Joe dels Colors que es van 
endur els Blaus. 

Setembre 

La temporada 2007-08 arrencava amb una 
bona noticia. Comengaven les obres de la 
reivindicada segona escola de primària. Pel 
que fa als terminis que es van donar, la 
primera fase havia d'estar acabada a mig 
febrer. El curs escolar s'iniciava amb més de 
1.100 alumnes a tots els centres de Santa 
Eulàlia, i amb més de 600 nens i nenes a 
l'Escola Rondana, que acollia els alumnes de 
la segona escola. 

Els alcaldes de la Vail del Tenes, després de signar el conveni de solicitud del "Bus express". 
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